
Slovenski dnevi v Bijelem
Polju

Pomembna kulturno-politična
manifestacija pod nazivom Dnevi
Slovenije bo letos že tretjič po
vrsti potekala od 2. do 10. septem-
bra v pobrateni občin Bijelo Polje.

Prireditev bo organizirana in
posvečena velikim jubilejem, ki
jih praznujemo letos: petinosem-
desetletnicii rojstva in štirideset-
letnici prihoda tovariža Tita na če-
lo KPJ.

Namen te pomembne družbene
manifestacije je v delovni atmos-
feri obeležiti dosežke dosedanjega
sodelovanja. Letos je namreč že
mogoče sumirati dosedanjeizkuš-
nje sodelovanja dveh pobratenih
občin, ter sodelovanje občineBije-
lo Polje s Slovenijo na gospodar-
skem, kulturnem in izobraževal-
nem področju.

Prvi del programa zajema
predvsem prikaz dosežkov na po-
dročju kulture. Tako bo prvi dan v
Centru za kulturo prikazan gledal-
cem slovenski film Idealist. Na-
slednji dan pa bo pričetek VII.
Ratkovičevih večerov poezije, ki
bodo letos posvečene sodobni slo-
venski poeziji.

Ob tej priložnosti se pripravlja
in bo izdana v redakciji bjelopolj-
ske kulturne revije Odzivi tudi an-
tologija sodobne slovenske poezi-
je. Revija Odzivi pa bo eno od
svojih številk v celoti posvetila do-
sežkom na področju kulture v Slo-
veniji.

Pripravlja pa se tudi razstava
partizanske grafike Slovenije, ter
predvidevajo številni razgovori
med kulturnimi delavci Slovenije
in Črne gore.

V petek, 9. septembra, je predvi-
dena skupna seja izvršnega odbo-
ra skupščine občine Bijelo Polje
ter izvršnega sveta skupščine ob-
čine Ljubljana Center. Naslednje-
ga dne pa bo ob zaključku delovni
sestanek ter pregled rezultatov te
pomembne manifestacije.
Ob tej priložnosti objavljamo tudi
del razgovora, ki smo ga imeli ob
našem obisku v pobrateni občini,
s predsednikimi skupščine obči-
ne BijeloPolje, Radivojem Ščeki-
čem.

Na naše vprašanje o današnjem
stanju občine in planskih oprede-
litvah družbenopolitične skupno-
sti, nam je tovariš ŠčekiC povedal
naslednje:
» Živimo na področju, kjer rudna
bogastva niso dovolj raziskana ni-
ti nam ni znano, da bi bila tu po-
membnejša nahajališča zemelj-
skih dobrin, tako da pri nas te-
meljna proizvodnja ne pride v po-
štev. Zato toliko več pozornosti
posvečamo predelovalni industri-
ji in to predvsem tekstilni in pre-
hrambeni.

Zavedamo pa se ob tem seveda
tudi pomembnosti kadrov. Brez
solidne kadrovske osnove ni na-
predka. Potrebnih kadrov pa ni
tako lahko pridobiti v kratkem ča-
su. Vedeti je namreč treba, da je
bilo ne še tako dolgo tega y naši
gimnaziji le okrog dvesto dijakov
in nekaj sto v osnovni šoli. Danes
imamo v šestnajstih ošnovnih šo-
lah preko 11,5 tisoč učencev. Sola-

mo preko 97odstotkov šoloobvez-
nih otrok, kar je visok nivo. To je
naša baza in bodočnost S tem, da
je danes v gimnaziji in šolskem
centru že zajetih blizu dva in pol
tisoč dijakov in na visokih in viš-
jih šolah okrog tisoč študentov, ki
jim bomo poskusili v naslednjem
obdobju zagotoviti možnost zapo-
slitve v domačem kraju.

Z razvojem gospodarstva in s
tem povečanim dohodkom bomo
seveda lahko odvajali tudi več za
področje družbenih dejavnosti.
Trenutno imamo v programu
predvsem izboljšanje pogojev na
področju šolstva in zdravstva z iz-
gradnjo dveh novih šolskih objek-
tov, ter bolnice, ki je že v gradnji.

V ta namen je uveden mestni
samoprispevek v višini 1,5% od
OD, 5% na dohodek iz kmetijstva
ter 1% na skupen dohodek OZD.
To so pomembna vlaganja, ker so
tudi nekatere KS same razpisale
samoprispevek za svoje lokalne
potrebe.

Kot področje smo odprti proti
vsem sredinam od katerih se lah-
ko naučimo kako obravnavati in
reševatiposamezneprobleme. Za-
radi tega smo sprejeli že konkret-
ne programe povezovanja in sode-
lovanja z raznimi področji v in
izven naše republike.

»Pobratenje z občino Ljubljana-
Center«, je nadaljeval tov. Ščekič,
na naše vprašanje o pomenu po-
bratenja in sodelovanja dveh ob-

čin,»ni samo v tem, da se le spozna-
mo, pač pa ob tem težimo, da z
izmenjavo izkušenj obogatimo tu-
di naše delo na posameznih po-
dročjih.

Nedvomno pa je najpomemb-
nejše razvijanje bratstva in edin-
stva, kar se najbolje realizira skozi
zastavljene delovne programe so-
delovanja obeh občin na raznih
področjih.

2e sedaj smo na dobri poti kon-
taktiranja z nekaterimi OZD v
Ljubljani in Sloveniji. Kot ste sa-
mi videli ob obisku, v naši gimna-
ziji poučujejo tudi slovenski jezik,
za kar obstaja med našo mladino
veliko zanimanje. Ena najpo-
membnejših manifestacij dobre-
ga sodelovanja z občino Center in
Slovenijo pa bodo vsekakor »Dne-
vi Slovenije« vBijelom Polju, sep-
tembra letos, na katerih bomo ob
kulturnih prireditvah pregledali
in ocenili tudi dosedanje rezultate
sodelovanja ter se dogovorili o no-
vih možnostih, ki vsekakor so«.
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